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Ik ben verheugd u dit boek over Zwolle te mogen aanbieden. Een boek waarin al het moois dat onze stad te bieden heeft, is samengebracht. Het is een 

omgeving waarin wij ons prima thuis voelen, waarin het team van Huberts Wegenbouw Zwolle BV uitstekend tot zijn recht komt. Sinds de oprichting in de 

vooroorlogse jaren van de vorige eeuw, is Zwolle enorm gegroeid. En wij zijn meegegroeid. Sterker nog, we hebben deel mogen uitmaken van die groei. Heel 

wat straten en wegen waar u wellicht dagelijks over rijdt, zijn door ons aangelegd. En zo is Zwolle ook een stukje van ons…

In de jaren dat Sies Huberts deze onderneming leidde, was ondernemen geen vanzelfsprekendheid. Economische malaise alom en werkeloosheid onder de 

vakmensen. Maar hij en zijn mensen bewezen dat vakmanschap wel een kans krijgt en als stratenmakers verwierven zij hun faam. Meneer Huberts is al lang 

gestopt en de zaak is door mij met zeer veel gedrevenheid overgenomen; maar nog altijd voelen wij, van Huberts Wegenbouw Zwolle bv, ons gedrongen die 

naam waar te maken. ‘Noblesse oblige’, zo luidt het toch? Hoewel de computer zijn intrede heeft gedaan en niet meer weg te denken valt uit ons dagelijks 

leven, blijft alles in ons vak draaien om het nakomen van afspraken, vakmanschap en de inzet van mensen. Als Huberts Wegenbouw bv hopen we onze 

opdrachtgevers nog lang van dienst te mogen zijn. Iedere kans die we krijgen, zal wat ons betreft een moment zijn om onze aspiraties gestalte te geven.
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